
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 05-2016
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2016-05-02 § 60 – 74

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Martin Lundborg, Tomas Cassanelli, Robert 

Rehammar, Jan Flodin (delvis), Katarina Eriksson

Ansvarig

§ 60 Öppnande

§ 61 Dagordning

§ 62 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 63 Kansli info Utsugningsfläkt och motorfläkt herrarna och damernas 
omklädningsrum är nu bytt. Vårens arbetsdag genomförd viss 
kritik för att det inte var någon arbetsledning vid slingan. 
Taket läcker igen vi måste få hjälp med att ta fram en plan med 
vad man kan göra för att åtgärda akuta problemen.
RUF-dagen har Katarina, Linda och Karin Flodin kontroll på och 
planerar tillsammans och tar hjälp av Janne med det som behövs.

Janne

Katarina/
Linda

§ 64 Ekonomi En hel del medlemsavgifter har i kommit in. Bokföring inte gjort 
fullt ut så vi går igenom ordentligt nästa möte. Medlemsavgifter är 
utfakturerat till alla lag.
Janne, Maria och Tomas C har haft telefoninfo och gått igenom 
sportadmin med betydligt enklare medlems- och fakturahantering 
får samma som Idrottonline på lokstöd vi får prata med om det 
nästa möte.

Maria

§ 65 Bingotillstånd  
2017

Styrelsen beslutade att ansöka om bingotillstånd på 1 700 000kr, 
en miljon sjuhundratusen kronor för 2017
Till föreningens kontaktperson utses Jan Flodin.

§ 66 Sponsring Frikort till matcher på Romevi; 1st frikort vid minst 1400:- 2st vid 
5000:- Maria tar fram och lämnar ut.

Maria

§ 67 Fotboll Damlaget gått bra, det är många som tränar. 
Herrlaget är tunt, få och många skador. Kontakt tagen med 
Diseröds SK för att få till ett samarbete med ett gemensamt B-
Lag. 

§ 68 Innebandy Anmält ett lag i div 4 Janne

§ 69 Gymnastik Vara med på Idrottens dag, ny grupp till hösten födda 2013.
Några förfrågningar och även potentionella ledare till nya gruppen

Robert



§ 70 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Vi gick igenom de frågor som kommer att komma på mötet med 
politiken. Kalle och Katarina går på torsdagens 12/5 som är ägnat 
åt framtiden.

§ 71 Övriga frågor Tomas C pratar med kyrkan om em-matcher. Tomas C

§ 72 Planering Huvudstyrelsemöten tisdag 7/6 18:30 
Idrottens dag 28/5
Sommarfotbollskolan 13/6-16/6 10:00-14:00 

§ 73 Nästa möte Nästa möte tisdag 7/6 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Katarina

§ 74 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

